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 Protokół nr 104/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 marca 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchylenia uchwały                     
Nr XXXIII/268/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 grudnia 
2012 roku w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXV/279/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 
2013 roku w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacyjnego 
na rok szkolny 2012/2013 Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 
Mieście Lubawskim. 

4. Zapoznanie się z protokołem z kontroli finansowej przeprowadzonej w Miejskiej 
Bibliotece Publicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia stawki dotacji na jednego 
słuchacza dla niepublicznych szkół i placówek oświatowo – wychowawczych 
przyjętej na rok 2013. 

6. Zapoznanie się z uchwałą Nr 0102-106/13 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 14.03.2013r. 

 
W II części posiedzenia (po sesji Rady Powiatu) 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zawarcia umowy z Panią Beatą 
Rzymowską w sprawie powierzenia obowiązków dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 102/2013. 

Pan Głowacki zgłosił poprawkę do protokołu. W protokole nr 102/2013 napisano:  
„Pan Głowacki wyraził obawę, że może to być argument utrudniający sprzedaż budynku”, a 
 a powinno być: „Pan Głowacki wyraził obawę, że może to być argument utrudniający 
sprzedaż działek”. 
 
Po dokonaniu poprawek, Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: E. Dembek, A. 
Głowacki, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski w 
Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 3. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego Zakładowi Ubezpieczeń 
Społecznych Oddział w Elblągu. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że ZUS wnioskuje o użyczenie pomieszeczenia o powierzchni 
11,2 m² zlokalizowanym na I piętrze budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że w w/w 
lokalu mieściłby się Punkt Informacyjny ZUS-u znajdujący się obecnie w pomieszczeniu 
Urzędu Miasta. Pani Haska wyjaśniła, że powyższa jednostka ponosiła by miesięczne koszty 
eksploatacyjne w wysokości 157,45 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Wniosek Zakładu Ubezpieczeń Społecznych stanowi załącznik nr 4. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia czwartego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy                   
ul. Grunwaldzkiej 9 stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen 
wywoławczych, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
 
Pani Trzaskalska oraz pan Głowacki zaproponowali, żeby nieznacznie obniżyć cenę 
wywoławczą nieruchomości.  
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Trzaskalskiej oraz pana Głowackiego. 
Ustalono cenę wywoławczą  w wysokości 900 000,00 zł. Ponadto Zarząd ustalił komisję 
przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Adam Głowacki 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Członek komisji przetargowej – Marcin Buliński. 
Dodała, że ogłoszenie o przetargu  pojawi się w gazecie Rzeczpospolita 2 kwietnia 2013r., 
natomiast rozstrzygnięcie przetargu nastąpi 3 czerwca 2013r. 
 
/wypowiedź pani J. Haska poza protokołem/ 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na najem 
nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. Rynek 1 stanowiącej 
własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia ceny wywoławczej, wadium oraz 
powołania komisji przetargowej. 
 
Pani Haska poinformowała, że dotyczy to pomieszczenia znajdującego się w budynku 
Starostwa przy ul Rynek 1, jest to pomieszczenie w którym znajdował się punkt kasowy. 
Ustalono cenę wywoławczą w wysokości 200,80 zł netto oraz  wadium w wysokości  20 % 
w/w ceny wywoławczej. 
Powołano komisje przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej –  Jolanta Domżalska  
Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej –  Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku PUP w Nowym 
Mieście Lubawskim w sprawie użyczenia pomieszczeń w budynku przy                           
ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek Stowarzyszenia 
Ludności Pochodzenia Niemieckiego dotyczący wynajmu lokalu użytkowego znajdującego 
się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 o powierzchni 22 m². Dodała, że stowarzyszenie 
wnioskuje o obniżenie stawki czynszu o 50 %, co daje miesięczną stawkę czynszu w 
wysokości 7,50 zł netto za m² tj. 515, 34 zł. 
Pani Trzaskalska zapytała, ile by płaciło stowarzyszenie, gdyby Zarząd nie wyraził zgody na 
obniżenie stawki czynszu. 
Pani Haska odpowiedziała, że płaciliby miesięcznie 718,29 zł /tj.15 zł netto za m²/. 
Pani Starosta zapytała, jakie koszty ponosiłby PUP w ramach użyczenia pomieszczenia. 
Pani Haska odpowiedziała, że PUP ponosiłby tylko koszty eksploatacyjne w wysokości 
312,39 zł. 
Pani Starosta dodała, że pan Ławicki motywuje swój wniosek tym, iż użyczenie tego 
pomieszczenia znacznie ułatwiłoby obsługę klienta.  
Pani Haska poinformowała, że PUP zajmuje prawie wszystkie pomieszczenia na III piętrze 
budynku oraz część na II piętrze.  
Pani Starosta zapytała, czy na II bądź III piętrze znajdują się wolne pomieszczenia. 
Pani Haska odpowiedziała, że nie.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek PUP negatywnie. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,                    
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy Stanowi załącznik nr 5. 
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Ponadto pani Haska poruszyła kwestię dotyczącą przyłącza kablowego do budynku policji. 
Poinformowała, że uzyskała informację od projektanta, że jest to najbardziej optymalne 
rozwiązanie zarówno dla powiatu jak i dla policji. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym  punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w przetargu nieograniczonym na roboty 
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – 
Nielbark”. 
/ na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że na przetarg wpłynęły cztery oferty. Komisja przetargowa 
wybrała najkorzystniejszą ofertę tj. Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego Sp. z o.o.           
z Brodnicy   /cena ofertowa brutto wynosi : 673 465,12 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją  inwestycji 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – Nielbark”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że wysłano do czterech podmiotów zapytanie dotyczące 
pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją powyższego zadania. 
Najkorzystniejszą ofertę przedstawił Pan Przemysław Zieliński z Iławy. Wynagrodzenie 
inspektora nadzoru inwestorskiego ustalono w wysokości 6 728,10 zł 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w przetargu nieograniczonym na roboty 
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj.(Ciche) – 
Nielbark – gr. woj. (Brzozie) przez wieś Nielbark do drogi krajowej Nr 15”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że na przetarg wpłynęły cztery oferty. Komisja przetargowa 
wybrała najkorzystniejszą ofertę tj. Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego Sp. z o.o. z  
Brodnicy  /cena ofertowa brutto wynosi : 959 040,46 zł/ 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją  inwestycji 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj.(Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) 
przez wieś Nielbark do drogi krajowej Nr 15”. 
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Pan Kłosowski poinformował, że wysłano do czterech podmiotów zapytanie dotyczące 
pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją powyższego zadania. 
Najkorzystniejszą ofertę przedstawił Zakład Usług DAN Sp. z o.o. z  Iławy. Wynagrodzenie 
inspektora nadzoru inwestorskiego ustalono w wysokości brutto  9 507,90 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
/pan Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani Bożeny 
Smoczyńskiej – dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie realizacji 
uchwały nr 100/477/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że w związku z problemami technicznymi dotyczącymi 
zalogowania się do bazy danych SIO (Systemu Informacji Danych Oświatowych) nie można 
było nadać numeru REGON w/w jednostce. W dniu 22.03.2013r. przesłano pani 
Smoczyńskiej wszelkie niezbędne dokumenty tj. numer REGON potrzebny m.in. do nadania 
numeru NIP. Pan Korecki dodał, że w chwili obecnej PCRE posiada wszystkie niezbędne 
dokumenty potrzebne do funkcjonowania jednostki. 
 
Pismo pani Bożeny Smoczyńskiej stanowi załącznik nr 6. 
 
Pierwszym  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/268/2012 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 grudnia 2012 roku w sprawie 
wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. 
C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że na zasadzie wstępnego porozumienia nauczycielom z 
Zespołu Szkół im. C. K. Norwida należy przydzielić godziny, które mają być realizowane w 
pierwszych klasach Zasadniczej Szkoły Zawodowej.  
Pani Starosta poinformowała, że  odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół. Dodała, że na 
spotkaniu ustalono, że godziny w pierwszych klasach Zasadniczej Szkoły Zawodowej zostaną 
przydzielone nauczycielom Zespołu Szkół im. C. K. Norwida bez względu na to czy 
uczniowie zostaną przeniesieni do szkoły w Kurzętniku, czy zostaną w Zespole Szkół im.      
C. K. Norwida. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,          
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/279/2013 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013 roku w sprawie wyłączenia, rozwiązania 
oraz zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w 
Czachówkach. 
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Pani Sekretarz odczytała pismo od pani Wrzeszcz – Zwada dyrektor Departamentu 
Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego stanowiące załącznik nr 7 dotyczące 
udostępnienia pomieszczeń budynku dydaktycznego sfinansowanego w ramach projektu 
„Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap” uczniom Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach. Wyjaśniła, iż z pisma wynika że instytucja zarządzająca 
programem wyraża warunkową zgodę na dokonanie w/w czynności. 
 
/wypowiedzi poza protokołem/ 

Pani Sekretarz zaproponowała, żeby uchylić powyższą uchwałę. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Sekretarz. 
W związku z powyższym zdjęto z porządku obrad projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXXV/279/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 
stycznia 2013 roku w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Zarząd jednogłośnie podjął decyzję z zdjęciu punktu z porządku posiedzenia. Za głosowali: E. 
Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Zarząd Powiatu podjął decyzję o zmianie nazwy i treści powyższej uchwały.  
Wprowadzono w porządek obrad projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchylenia 
uchwały Nr XXXV/279/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 
stycznia 2013 roku w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach”. 
Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o wprowadzeniu powyższego punktu do porządku 
posiedzenia. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Członkom Zarządu zostały rozdanie na posiedzeniu dane dotyczące liczby uczniów, które  
stanowią złącznik nr 8. 
  
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2012/2013 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie cofnięcia upoważnienia p.o. Dyrektora Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w 
Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 
bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Trzynastym  punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie cofnięcia upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w 
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Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 
bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia p.o. Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w 
Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 
bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr 92/449/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 4 stycznia 2013r. w sprawie upoważnienia kierowników jednostek 
budżetowych powiatu nowomiejskiego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 
których realizacja w roku budżetowym 2013 i latach następnych jest niezbędna do 
zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności przekraczają 
poza rok budżetowy 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
protokołem z kontroli finansowej przeprowadzonej w Miejskiej Bibliotece Publicznej w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że sprawozdanie z wykonania zdania było przedstawione przez 
powyższą jednostkę na posiedzeniu Zarządu w dniu 21.02.2012r. Dodała, że pani Barbara 
Bagińska w dniach 26 – 27 marca 2013r. dokonała kontroli w zakresie celowości 
wykorzystania dotacji, nieprawidłowości nie stwierdzono. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 9. 
 
Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie ustalenia stawki dotacji na jednego słuchacza dla niepublicznych 
szkół i placówek oświatowo – wychowawczych przyjętej na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że wysłano zapytania do powiatów ościennych w sprawie 
wysokości stawki dotacji dla słuchaczy niepublicznych szkół. Z informacji wynika, że stawka 
na jednego słuchacza szkoły niepublicznej wynosi:  
- powiat ostródzki – 167,10 zł, 
- powiat działdowski – 160,29 zł, 
- powiat brodnicki – 78,50 zł, 
- powiat iławski – 51,47 zł, 
Średnia stawka wyliczona na podstawie otrzymanych informacji od w/w powiatów wynosi 
114,34 zł.   
Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na przyjęcie na rok budżetowy 2013 w/w stawki. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 
Nr 0102-106/13 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 
14.03.2013r. 
 
Uchwała Nr 0102-106/13 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 
10. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wybór dostawcy wyposażenia sal dydaktycznych dla 
projektu „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem / 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że w dniu dzisiejszym nie będzie można podjąć powyższej 
uchwały, ponieważ dopiero wczoraj zostały szczegółowo przeanalizowane oferty dotyczące 
wyposażenia sal dydaktycznych przez informatyków oraz przez pana Krzysztofa 
Kwiatkowskiego – zastępcę dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych. Po analizie ofert 
stwierdzono, że oferenci muszą  uzupełnić dokumentację przetargową.  
 
Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na zdjęcie powyższego punktu z porządku posiedzenia. 
Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że Zarząd będzie musiał podpisać aneksy do umów z 
Iławskim Przedsiębiorstwem Budowlanym „IPB” Sp. z o.o   (stanowiące złącznik nr 11 i 12). 
Dodała, że konieczność podpisania aneksów podyktowana jest m.in. niekorzystnymi 
warunkami klimatycznymi, które uniemożliwiły wykonanie zdania w określonym terminie. W 
związku z powyższym czas ukończenia kontraktu ulegnie przedłużeniu do dnia 30.04.2013r.  
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
polegającej na „Budowie drogi gminnej Bratian – Kaczek oraz ulic osiedlowych w 
miejscowości Bratian – Etap I” na terenie działek ewidencyjnych – obręb 2 dz. nr 281, 
286/30, 289, 1102/2, 288/2, 272/1, 273, 613, 614/1, 704/2, 697/4, 924, 697/3, 701, 700/41, 
693, 699, 815/2, 850, 816/11 obręb 2 Bratian. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem / 
 
Pan Samsel szczegółowo omówił projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,                        
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
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II część posiedzenia (po sesji Rady Powiatu) 
 
/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji oraz  pani Barbara Orłowska – specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zawarcia umowy z Panią Beatą Rzymowską w sprawie powierzenia 
obowiązków dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pan Korecki poinformował, że pełnienie obowiązków dyrektora SP ZOZ proponuję się pani 
Beacie Rzymowskiej, która powyższą funkcję pełniła od 1 kwietnia 2012r. do 31 marca 
2013r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, A. Głowacki,                        
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
/na posiedzenie wszedł pan Maciej Sikorski – radca prawny/ 
 
Członkowie Zarządu ustalili wstępny harmonogram działań dotyczących uchwał w sprawie 
szkoły w Czachówkach. 
Pan Sikorski stwierdził, że w pierwszej kolejności powinna być podjęta uchwała Rady 
Powiatu w sprawie zmiany siedziby szkoły a następnie uchwała dotycząca sieci szkół. 
Ponadto dodał, że związki zawodowe powinny być w jednym piśmie zawiadomione o 
zamiarze podjęcia uchwał i poproszone o zaopiniowanie w/w uchwał. 
W związku z powyższym Zarząd podjął decyzję, że zawiadamia związki zawodowe i prosi o 
zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach i szkół wchodzących w jego skład oraz projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych na terenie 
Powiatu Nowomiejskiego.  
 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
 
Pani Sekretarz zapytała pana Sikorskiego, czy zgadza się z że o w/w uchwałach informujemy 
związki zawodowe, kuratorium oświaty oraz rodziców.  
Pan Sikorski zgodził się z powyższym działaniem.  
 
/pan A. Korecki, pani B. Orłowska oraz pan M. Sikorski opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
                                                                                                                    Przewodnicząca 
 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


